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ČESKO: Situace se pomalu vyhrocuje. Přestože média v zahraničí, tedy aspoň některá, přiznávají
skutečnost, že se nemocnice plní očkovanými pacienty s vážnými příznaky pozitivity a nemoci,
zdaleka už ne pouze antivaxery, naše média tvrdí opak. Také na pracovištích se děje zvláštnost,
kterou je mnoho chrchlajících vakcinovaných, často už i 3x, kteří se však díky absenci povinnosti
testování (stále trvá naše přesvědčení, že testy jsou k ničemu) stávají laxními ke svému okolí, a
pokud nějaký covid – 19 skutečně existuje, pak ho zvesela roznáší. Pravdou je, že lidé odmítající
vakcinaci ve vlastním zájmu dbají na dostatečný pohyb, příjem vitamínů a podporu imunity. Což je
dělá, jak se zdá, mnohem odolnějšími a v porovnání se sebevědomými očkovanými zůstávají vcelku
zdraví.

Bohužel machinace s čísly a irelevantní informace mají vzbudit stav, kdy si vláda v klidu
vyhlásí cokoliv. Její krajští kolegové se rádi přidají, protože pravděpodobně i oni si v pozicích
hejtmanů něco ze společného krajíce ukrojí. Vzhledem k pokusně vypuštěnému balónku v sousedním
Rakousku, jehož obsahem je povinné očkování, se i naše politické vedení pustilo do stejné činnosti a
začalo hovořit o povinné vakcinaci lidí starších 60ti let. Aby toho nebylo dost, vedení České lékařské
komory v čele opravdu s jedním z největších propagonistů covidové špíny Kubkem volá po
celoplošném očkování dospělých a Kubek sám to prosazuje i u dětí. Sice nevíme, zda li by Kubek
prosazení takového počinu přežil, přeci jenom mnoho otců ví, kde tato osoba bydlí, nicméně dosud se
asi nepotkal s někým takovým, jako Flégr před svým prohozením plotem. Pokud tedy propagátoři
experimentálních mixů usilovně přemýšlí, jak upravit legislativu, aby do nás dostali cosi, co není
schváleno pro běžné užívání a vpich je podmíněn podpisem bumážky, kterým stvrzujete a přebíráte
odpovědnost za případné neblahé následky vakcinace, pak v Rakousku tvrdí, že se stát postará.
Takže když Vás zmrzačí, případně zabijí, tak stát vyplatí odškodné. To je přeci vynikající
zpráva….aspoň pro některé pozůstalé. Vám jako mrtvému to může být jedno.

Je tu však malý háček. Tedy z lidského pohledu jich je více, ale ten ekonomický je také zajímavý.
Když třeba ochrnete, navštíví Vás jakási choroba či prostě umřete, diagnózu bude stanovovat stejný
lékař, jako ten, který Vás klidně napíchnul. Nebo jeho kolega, který, bude li instruován Kubkem a
dalšími poskoky farmaceutického průmyslu, vynese ortel, který bude v rozporu s realitou. Za příčinu
následků či smrti označí cokoliv jiného, jen ne zrádnou injekci a její obsah. Takže peníze
nedostanete, zkolabujete nebo umřete zadarmo. A to se vyplatí. Vzhledem k celému průběhu
covidohysterie je zjevné, že tady už se neštítí nikdo ničeho. Naprosto zjevné lhaní, převracení faktů,
cenzura a podpora nenávisti v rozvrácené společnosti už se stalo tématem pro psychology a
rozhodně si tito odborníci nemyslí, že jde o rychle vyřešitelný problém. Zmizela důvěra v lékaře. Část
z nich odmítá léčit, druhá se přidala na stranu farmaceutických koncernů a držíce se koryta
přizvukují zkorumpovaným politikům, menšina poté bojuje za zdravé lidi a vynáší na světlo reálné
skutečnosti, které jsou vzápětí objektem cenzury. Čeká je možná vyloučení z lékařské komory, pokud
se však spojí všichni takto uvažující zdravotníci a lékaři, podepíší výpovědi a odejdou, skončí to
kolapsem zdravotnictví. Podobně by mohly dopadnout i jiné obory, třeba sociální služby, školství či
Policie ČR, u armády o tom lze spekulovat.
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Pokud bychom se snad k povinné vakcinaci měli třeba jen přiblížit, bude třeba použít každé
formy protestu, která bude účinná. Od získávání skutečných údajů, přes informování o
zdravotních následcích očkování, složení vakcín a jejich dělení na placebo, mRNA mix a agresivní
látky mající za úkol moc nám ten život neprodloužit, až po skutečný odpor za určitých okolností
končící totální vzpourou a potrestáním odpovědných osob a největších šiřitelů strachu. Jak už jsme
psali, společnost je rozvrácená, existuje však něco, co ji dokáže stmelit. Pokud se stane, a mnoho
indícií tu je, že po vakcinaci budou lidé stále více umírat, zvýší se množství případů narození
postižených dětí a výskyt nemocí typu rakoviny, cévních onemocnění, embolií, zánětů osrdečníku,
infarktů a mrtviček, začnou i očkovaní více přemýšlet nad tím, co se tu děje. Bude to ještě chvilku
trvat, ale ta doba pravděpodobně již přichází. Je drsné si přát, aby to přišlo co nejdříve, ale jinak se s
touto dobou vypořádat nepůjde. Nakonec malá připomínka nesmyslnosti očkování. Gibraltar je zemí,
kde je proočkovanost obyvatelstva 99.9%. I přesto se covid šíří rychlostí nevídanou a byly víceméně
zrušeny Vánoce. A my se ptáme. Není 99.9% málo? Odpovězte si Vy samotní.
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